

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS

OTTAWA, 2006-06-02. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPEALS.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPELS

OTTAWA, 2006-06-02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DE LA REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES APPELS SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2006/2006scc22/2006scc22.html>

<http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2006/2006csc22/2006csc22.html>

30839 **Mattel, Inc. v. 3894207 Canada Inc.** (F.C.) (Civil) (By Leave) **2006 SCC 22 / 2006 CSC 22**

Coram: McLachlin C.J. and Major*, Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella and Charron JJ.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-199-04, 2005 FCA 13, dated January 12, 2005, heard on October 18, 2005, is dismissed with costs.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-199-04, 2005 CAF 13, en date du 12 janvier 2005, entendu le 18 octobre 2005, est rejeté avec dépens.

* Major J. took no part in the judgment. / * Le juge Major n'a pas pris part au jugement.

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2006/2006scc23/2006scc23.html>

<http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2006/2006csc23/2006csc23.html>

30398 **Veuve Clicquot Ponsardin, Maison fondée en 1772 c. Boutiques Cliquot Ltée, Mademoiselle Charmante Inc. et 3017320 Canada Inc.- et - International Trademark Association** (F.C.) (Civil) (By Leave) **2006 SCC 23 / 2006 CSC 23**

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Major*, Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella et Charron

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-116-03, 2004 CAF 164, en date du 22 avril 2004, entendu le 18 octobre 2005, est rejeté avec dépens.

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-116-03, 2004 FCA 164, dated April 22, 2004, heard on October 18, 2005, is dismissed with costs.

* Le juge Major n'a pas pris part au jugement. / * Major J. took no part in the judgment.
